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پردیس سینمایی حافظ در شهر شــیراز با تبدیل سینماهای 
خیابان زند شیراز به سالن های این پردیس و پردیس سینمایی 
سعدی شیراز با تبدیل سینماسعدی به یک پردیس سینمایی، 
منجر به ایجاد 2 پردیس ســینمایی دولتی در شــهر شــیراز 

خواهند شد.
عبدالحمید قره داغی، معاون توســعه مدیریــت و منابع حوزه 
هنری کشور در سفر اخیر خود به شیراز، از وضعیت سینماهای 
تحت مدیریت حوزه هنری استان فارس در این شهر بازدید و بر 
احیای سینماهای شیراز و شهرستان های فارس به عنوان یکی 

از اولویت های مهم حوزه هنری کشور تأکید کرد.
وی همچنین به مردم فرهنگ دوســت شــیراز مــژده داد که 
به زودی عملیات اجرایی پروژه بزرگ پردیس ســینمایی پرسیا 

در بلوار زند شیراز آغاز خواهد شد.
قره داغی با تأکید بر اینکه مردم شیراز همواره استقبالی شایسته 
از ســینما داشــته اند هم اظهار کرد که حوزه هنری به عنوان 
متولی بخش مهمی از ســینماهای این شــهر، تلاش می کند 
 در شــأن این مردم، امکانات سینمایی شایســته ای برای آنان 

فراهم کند.
وحید نمــازی، رئیس حوزه هنری انقلاب اســلامی اســتان 
فارس هم در ســفر معاون توسعه مدیریت و منابع حوزه هنری 
کشــور به شــیراز، بر عدالت فرهنگی، توزیع متوازن امکانات 
فرهنگی و توســعه کمی و کیفی مخاطبــان برای عموم مردم 
شــیراز و تلاش برای راه اندازی مجموعه های مختلف سینمایی 
و احیا و ارتقای داشــته های موجود ســینمایی و ایجاد ســایر 
زیرســاخت های فرهنگی مانند پلاتو، نگارخانه، کافه کتاب و... 
تأکید کرد و همچنین از آغاز عملیات اجرایی پردیس سینمایی 

پرســیا در بلوار زند شــیراز در این ماه خبــر داد که این 
اقدام موجب می شــود تا پس از ســال ها گامی اجرایی به 
 سمت تحقق یکی از خواســته های بحق مردم شهر شیراز 

برداشته شود.
خبرنــگار مــا درمورد چنــد و چون اجــرای این پردیس 
 ســینمایی بــا مدیر امور ســینمایی فارس بــه گفت وگو 

نشسته است:
مهدیا علیزاده با اشــاره به ســینما پیام و پرسیا در شیراز 
می گویــد: ســینما پیام )پــارس( به عنــوان قدیمی ترین 
سینمای شیراز و سینما پرسیا به عنوان یکی از سینماهای 
نوستالژیک شهر شــیراز به شمار می روند و تصمیم گرفته 

شده که به پردیس سینمایی تبدیل شوند.
وی ادامه می دهد: بدین ترتیب ســینماهایی کــه در خیابان 
زند شــیراز قرار دارند، تحت عنوان پردیس سینمایی حافظ به 

سالن های این پردیس تبدیل می شوند.
مدیر امور ســینمایی فارس در پاسخ به این سؤال خبرنگار ما 
که این پردیس تا چه اندازه پیشــرفت فیزیکی داشــته است، 
بیان می کند: بازســازی و تعمیرات سینما پرسیا قبلًا پیشرفت 
50درصدی داشت اما پس از تغییر نقشه که حفظ سردر سینما 

پرســیا به عنوان یک موضوع نوستالژیک هم در آن لحاظ شده 
اســت، در داخل سینما پرسیا ساختمانی برای پردیس ساخته 
خواهد شد و از حالت بازسازی و تعمیرات بیرون می آید که این 
کار در مرحله تأیید نهایی اســت، اما چون شأن مردم شیراز را 
بیشتر از قول و عمل مسئولان می دانیم، وقتی کار جلوتر رفت 
متعاقباً مراحل پیشرفت ایجاد این پردیس را اعلام خواهیم کرد.
علیزاده از تبدیل سینماســعدی در شــیراز بــه یک پردیس 
ســینمایی دیگر به عنوان پردیس ســینمایی در بخش دولتی 
هم خبر می دهد و اظهار می کند: در حال حاضر مشغول انجام 

کارهایی تحقیقاتی در این خصوص هستیم که در آن سالن های 
چندمنظوره برای سینما، تئاتر، همایش و استادیوم، پلاتو و... در 

نظر گرفته شده است.
در  مختلــف  ســلیقه های  و  ذائقــه  درنظرگرفتــن   

پردیس های سینمایی
ابراهیم شیشه گر، مدیر انجمن سینمای جوانان استان فارس هم 
در گفت وگو با خبرنگار شیرازنوین، با اشاره به ظرفیت هایی که 
پردیس سینمایی ایجاد می کند، می گوید: در گذشته دسترسی 
به فیلم کم بود و نمایش خانگی فیلم هم وجود نداشت و برای 

همین تعداد زیادی از مردم برای دیدن یک فیلم به ســینما 
می رفتند و اعضای خانواده از کودک تا بزرگسال یک فیلم را 
در کنار هم می دیدند، اما با راه اندازی پردیس ســینمایی از 
سال 88 در کشــور، این امکان فراهم شد که به عنوان مثال 
یک سالن هزارنفره به 10 سالن 100نفره برای نمایش فیلم 
تبدیل شود و ذائقه و سلیقه های مختلف در هر سالن با اکران 

فیلم های مختلف در نظر گرفته شود.
وی ادامــه می دهد: در حال حاضر ســه پردیس ســینمایی 
شیرازمال، گلستان و هنرشهر آفتاب در شیراز وجود دارد که 
خصوصی هستند و مقرر شده تا 2 پردیس سینمایی دولتی 
هم در شــیراز ایجاد شود که در خیابان زند و سینما سعدی 
شــیراز خواهند بود. پردیس سینمایی پرســیا در خیابان زند 
شامل 7 سالن خواهد بود و وسعت زیاد سینماسعدی هم برای 

تبدیل شدن به پردیس سینمایی مناسب است.
شیشــه گر بــا تأکیــد بر دلایل اســتقبال بیشــتر مــردم از 
پردیس هــای ســینمایی اظهار می کنــد: هرچه ســینما به 
زیســت مردم نزدیک تر باشــد، اســتقبال از آن بیشتر است و 
 قرارگرفتن پردیس های سینمایی در مراکز تجاری مصداق این 

واقعیت است.

شیرازنوین پرونده احیای سینماهای نوستالژیک را بررسی کرد: سینما پارس و پرسیا در اولویت پردیس سازی 

سینماهاینوستالژیکپردیسمیشوند
شیشه گر: هرچه سینما به زیست مردم نزدیک تر باشد، استقبال از آن بیشتر است

مدیــرکل امور مالیاتی فــارس، شــرایط تعیین مالیات مقطــوع صاحبان 
برخی مشــاغل موضوع تبصــره ماده 100 ق م م را اعــلام کرد. حمیدرضا 
محمدابراهیمی گفت: ســازمان امور مالیاتی کشور،  مالیات مقطوع عملکرد 
سال 1401 برخی از صاحبان مشاغل را ابلاغ کرد. وی افزود: در اجرای تبصره 
ماده )100( قانون مالیات های مســتقیم مصــوب 1۳۹4 و به منظور تکریم 

مؤدیان، اجرای عدالت مالیاتی با توجه به شــرایط اقتصادی کشور، تسهیل 
وصــول مالیات و ایجاد هماهنگی و وحــدت رویه در تعیین مالیات عملکرد 
ســال 1401 برخی از صاحبان مشاغل در دستور کار است. وی خاطرنشان 
کرد:تمامی صاحبان مشــاغلی که مجموع فروش کالا و ارائه خدمات آنها در 
ســال 1401 حداکثر صد برابر معافیت موضوع ماده )84( قانون مالیات های 
مســتقیم مبلغ ۶7.200.000.000 ریال بوده و فرم مالیات مقطوع برای آنها 
در درگاه خدمات الکترونیک ســازمان بارگذاری شده است، مشمول مقررات 
این دستورالعمل بوده و از نگهداری اسناد و مدارک موضوع قانون مالیات های 
مســتقیم مصوب 1۳۹4 و ارائه اظهارنامه مالیاتی برای عملکرد مذکور معاف 
می باشــند. محمدابراهیمی افزود: ســازمان امور مالیاتی کشــور با توجه به 
اطلاعات موجود در پایگاه های اطلاعاتی ســازمان و ســوابق مؤدی، مالیات 

مقطوع مؤدیان مشــمول این دستورالعمل را تعیین و مراتب را طی فرمی در 
درگاه خدمات الکترونیکی سازمان به نشانی https://my.tax.gov.ir بارگذاری 
می نماید. مدیرکل امور مالیاتی فارس بیان داشــت: در صورتی که فروش و 
درآمد تعیین و اعلام شــده توسط سازمان کمتر از مبلغ فروش واقعی مؤدی 
باشد، مؤدی مکلف است میزان فروش واقعی خود را در سامانه درج نماید و 
مالیات نیز در صورتی که فروش و درآمد ابرازی مؤدی تا میزان حدنصاب مقرر 
در بند )1( فوق باشد، بر مبنای فروش ابرازی تعیین خواهد شد. در صورتی 
که مالیات تعیین شــده در اجرای این دستورالعمل موردقبول مؤدی نباشد، 
مؤدی مکلف به تســلیم اظهارنامه مالیاتی حداکثــر تا تاریخ 1402/0۳/۳1 
می باشــد. در این صورت مؤدی مذکور مشمول این دســتورالعمل نبوده و 

اظهارنامه مؤدی برابر مقررات موردرسیدگی قرار خواهد گرفت.

مدیــرکل دفتر آموزش دوره اول متوســطه وزارت آموزش و پرورش با اشــاره به 
یادگیری مؤثر دانش آموزان در هر ســاعت، گفت: مدت زمان هر ســاعت کلاسی 

دانش آموزان برای آموزش مفید و مؤثر باید کاهش یابد.
بــه گزارش ایرنا، حمید یزدانی در گردهمایی معاونان قطب دوم و چهارم آموزش 
متوســطه ادارات کل آموزش و پرورش کشــور در شــیراز افزود: در زمان حاضر 
مدت زمان هر ســاعت کلاسی بیش از 50 دقیقه اســت که برای تحقق آموزش 

مفید و مؤثر این زمان باید کاهش یابد. وی با اشــاره به کیفیت مباحث آموزشی، 
ادامه داد: اگر محتوای آموزشــی برای امروز دانش آموزان کارآمد باشد، مطالب را 
دریافت کرده و به حافظه می ســپارند؛ اما اگر احســاس کنند این آموزش ها برای 
آنها بی فایده است، یادگیری و تثبیت آن نیز کاهش می یابد. مدیرکل دفتر آموزش 
دوره اول متوســطه وزارت آموزش و پرورش پیشنهاد کرد: مباحث و مهارت های 
مرتبط با فناوری های نوین به ویژه هوش مصنوعی باید از دوره ابتدایی در مباحث 
آموزشی گنجانده شود. یزدانی اضافه کرد: در برگزاری جشنواره نوآوری در فرایند 
آموزشــی امسال تلاش شده تا در مســیر تلفیق آموزش ها برای بهبود کارایی آن 

گام برداشته شود.
وی گفت: دوره متوســطه اول از اهمیت بالایــی در تربیت دانش آموزان برخوردار 

اســت و باید بر نحوه و مباحث آموزشــی آن توجه ویژه ای شــود. مدیرکل دفتر 
آموزش دوره اول متوسطه وزارت آموزش و پرورش تأکید کرد: توسعه کارآفرینی 
در صنایع فرهنگی کشور ضروری است و اگر امروز برای تغییر نوع آموزش ها تلاش 
نشود، دیگر کشورها فرهنگ خود را در قالب محصولات فرهنگی مانند بازی های 
رایانــه ای به کودکان و نوجوانان ایران تزریــق می کنند. وی اضافه کرد: بازی های 
رایانه ای باید با رویکرد فرهنگ بومی و اسلامی تولید شود و در اختیار بچه ها قرار 
دهیم. یزدانی افزود: تغییرات در ســبک پوشش نوجوانان که به تازگی در فرهنگ 
لباس جامعه مشاهده می شود، برگرفته از تزریق فرهنگ بیگانه از طریق بازی های 
رایانه ای اســت. وی ادامه داد: تجربه های ارزشــمندی که از آموزش های مجازی 

دوران کرونایی نصیب آموزش و پرورش شد را نباید به سادگی کنار گذاشت. 

به گزارش دریافتی شــیرازنوین، معاون فروش و خدمات مشــترکین شرکت توزیع 
نیروی برق اســتان فــارس گفت: از آنجا که حدود ۶0 درصــد انرژی برق در حوزه 
شــرکت توزیع نیروی برق اســتان فارس در بخش های صنعت و کشاورزی مصرف 
می شــود، بنابراین همکاری این گروه از مشترکان استان نقش بسیار مؤثری در گذر 
موفق از ایام اوج مصرف در تابستان سال 1402 دارد. علیرضا اسکندری، ضمن تقدیر 
از همراهی مشترکان برق استان در عبور موفق از پیک بار تابستان و زمستان 1401 
گفت: با مشــارکت مردم در بخش های مختلف، تابستان و زمستان سال قبل بدون 
اعمال خاموشی های اضطراری مدیریت بار سپری شد که امیدواریم این مشارکت ها 
برای سال جاری نیز ادامه داشته باشد. وی جلب مشارکت و تعامل بین شرکت توزیع 
نیروی برق اســتان فارس و صاحبان صنایع، برای تأمین برق پایدار و گذر موفق از 
پیک بار سال جاری را ضروری دانست و افزود: در سال گذشته، تعداد 15۳2 مشترک 
صنعتی در طرح های مدیریت مصرف همکاری داشــتند که این تعامل و مشارکت، 
صرفه جویی ۳۹مگاواتی مصرف برق را رقم زد. اسکندری یادآور شد: در جهت برنامه 

پاســخ گویی بار ســال جاری، تعداد 2471 تفاهم نامه همکاری با مشترکان صنعتی 
منعقد شــده است که در مقایسه با پارسال 18 درصد رشد نشان می دهد. این مقام 
مســئول تصریح کرد: سال گذشــته در قالب طرح های تشویقی بیش از ۹8میلیارد 
ریال پاداش به مشــترکان صنعتی در حوزه شرکت توزیع نیروی برق استان فارس 
پرداخت شــد، که امسال هم به آن دسته از مشترکان صنعتی که در بازه زمانی 15 
خرداد تا 15 شهریورماه مصرف خود را کاهش دهند، متناسب با مقدار کاهش مصرف 
و روز های همکاری پاداش تعلق خواهد گرفت. معاون فروش و خدمات مشــترکین 
شرکت توزیع نیروی برق استان فارس، در ادامه بیان داشت: در سال جاری مشترکان 
صنعتی در بازه زمانی 15 خرداد لغایت 15 شــهریورماه با تعطیلی صرفاً یک شیفت 
کاری، از ســاعت 11 لغایت 2۳ در یکی از روزهای کاری هفته و قطع کامل مصرف 
خود در طرح مدیریت بار برنامه ریزی شــده صنایع شرکت خواهند نمود. وی یادآور 
شــد: مشترکان واحدهای صنعتی علاوه بر طرح فوق، در صورت تمایل می توانند در 
سایر روزها نیز در طرح های دیگر ازجمله کاهش بار برنامه ریزی شده در ساعات اوج 

بار شبکه )ساعات 11 الی 2۳(، انجام تعمیرات و تعطیلات سالانه در بازه زمانی 1۶ 
خرداد لغایت 15 شــهریور شرکت نمایند. اســکندری در خاتمه برخی راهکارهای 
کاهش مصرف انرژی برق در صنایع مانند خاموش کردن ماشــین آلات در زمان های 
استراحت پرسنل، تعویض شیفت های کاری در ساعات اوج مصرف برق به شیفت های 
شب )ســاعت 2۳ الی 5( و صبح )5 الی 11( و خاموش کردن برخی از دستگاه های 
پرمصرف در ساعت اوج مصرف را عنوان نمود که می توان با به کارگیری این روش ها 
تــا حد زیادی در مصرف انرژی در بخش صنعــت به ویژه در روز های اوج مصرف در 

تابستان صرفه جویی کرد. 

مدیرکل امور مالیاتی فارس خبر داد:

سیاست گذاری برای عدالت مالیاتی

مدیرکل دفتر آموزش دوره اول متوسطه وزارت آموزش و پرورش:

رس  ر کلاس های د کاهش حضور د
مدت زمان هر ساعت کلاسی دانش آموزان برای آموزش مفید و مؤثر باید کاهش یابد

معاون شرکت توزیع برق فارس: مشترکان صنعتی از 15 خرداد تا 15 شهریور یک شیفت کاری را تعطیل کنند

مشترکان صنعتی خاموش ، خانگی ها روشن 
اسکندری: 60 درصد انرژی برق مصرفی استان در حوزه صنعت و کشاورزی است

عکس آرشیوی است

شهردار منطقه 3 شیراز نوید داد:

شکوه سروناز در قامت زیباشهر

به گفته شــهردار منطقه سه شیراز، عملیات زیباســازی و بهسازی بلوار سروناز 
شــهرک زیباشهر در حال انجام اســت. این روزها شهرداری منطقه سه شیراز در 
کنار فعالیت های متعدد عمرانی، ســخت در تکاپو برای زیباسازی بلوارها و معابر 
این منطقه از کلان شــهر شیراز اســت تا زیبایی بخشی به نگین گردشگری شهر 
شــیراز یکی از فعالیت های این شهرداری درحوزه خدمات شهری باشد. غلامرضا 
شهریاری با بیان این مطلب گفت: بلوار سروناز در شهرک زیباشهر مدت ها بود که 
از لحاظ بصری، هیچ تناسبی با نام این شهرک )زیباشهر( نداشت و همین موضوع 
و همچنین درخواســت های شهروندان سبب شد تا بحث سامان دهی، بهسازی و 

زیباسازی آن، به جد در دستور کار شهرداری منطقه سه قرار گیرد.
به گزارش روابط عمومی شــهرداری منطقه سه، عملیات بهسازی و زیباسازی این 
بلوار در حالی در دســت اجرا می باشــد که در حوزه عمرانی نیز چند طرح خوب 
عمرانی مدنظر اســت تا در شهرک زیباشهر به اجرا درآید؛ یقیناً تلفیقی از اجرای 
طرح های زیباسازی و عمرانی در شهرک زیباشهر، زیبایی بخشی به این شهرک و 

شادابی و نشاط در بین ساکنان را در پی خواهد داشت.
خاک برداری و خاک ریزی، لوله گذاری آبیاری فضای سبز، کاشت درخت و گیاهان 
پوششی، کاشت چمن و... از جمله فعالیت های در دست اجرا در بلوار سروناز است.
گفتنی است، به منظور زیباسازی منظر شهری و بهره مندی شهروندان از فضاهای 
زیبا و دلنشــین، این عملیات در بلوارهای دیگری از سطح منطقه نظیر بلوارهای 

شهید ربانی، گلستان، نیستان و... نیز در دست اجرا می باشد.

معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی شیراز خبر داد:

دسترسی عادلانه به خدمات پزشکی 
معاون درمان دانشگاه علوم پزشــکی و خدمات بهداشتی درمانی شیراز از تحویل 
2۶0میلیارد ریال تجهیزات پزشکی به مراکز درمانی زیرمجموعه دانشگاه از ابتدای 

سال جاری تاکنون، خبر داد.
به گزارش روابط عمومی معاونت درمان دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی 
درمانی شــیراز، دکتر »مهرداد شــریفی« گفت: ایجاد دسترســی عادلانه تمامی 
مناطق اســتان فارس به خدمات تخصصی و پزشــکی حوزه ســلامت، همواره از 

اهداف اصلی مجموعه دانشگاه علوم پزشکی شیراز بوده است.
او صیانت از ســلامت مردم را یک وظیفه همگانی خواند که با همراهی دستگاه ها 
و ســازمان های اجرایی، موجب سرعت بخشــیدن به تحقق اهداف نظام سلامت 
می شــود. معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی شــیراز افزود: در راستای گسترش 
خدمات درمانی در مناطق محروم از ابتدای ســال جاری تاکنون، اقداماتی مانند 
تجهیز بیمارســتان ها در مناطق محروم با اســتفاده از امکانــات روزآمد، حضور 

پزشکان متخصص و ارائه خدمات تخصصی در این مناطق انجام شده است.
تحویل دو دســتگاه ســونوگرافی به بیمارستان های شــهید دکتر فقیهی شیراز 
و امام حســن مجتبی)ع( داراب، تحویل یک دســتگاه »رتکم« به مرکز آموزشی 
درمانی چشم پزشکی پوستچی، تحویل یک دستگاه اندوسونوگرافی به بیمارستان 
نمازی، تجهیز آزمایشگاه بیمارستان حضرت زینب)س( به دستگاه های اتوآنالایزر 
و بلادگس، تجهیز درمانگاه چشــم پزشــکی بیمارســتان حضرت ولی عصر)عج( 
کازرون، تجهیز کلینیک ویژه بیمارســتان حضرت ولی عصر)عج( ممسنی به یک 
دستگاه سونوگرافی و سایر تجهیزات جنرال، بخشی از اقدامات انجام شده در حوزه 
تجهیزات پزشکی دانشگاه علوم پزشکی شیراز طی ماه گذشته بود که معاون درمان 

دانشگاه به آن اشاره کرد.


